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Dr. Kövér László úrna k
az Országgy ű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Urhoz :

„Mit tesz a kormány a silány min őségű étrend kiegészít ők kivonása érdekében? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

A sajtóból nemrég arról lehetett értesülni, hogy a Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivata l
ellenőrzése során a boltokban kapható étrend kiegészítők kétharmada nem felel meg az

elő írásoknak .

Tisztelt Miniszter Úr!

A rossz étrend kiegészítők kapcsán a következő kérdéseim lennének :

- Hány terméket tiltottak be az elmúlt egy évben?
- Hogyan lépnek fel a silány minőségű étrend kiegészítőket árusítókkal szemben?

Hogyan tájékoztatják a lakosságokat ezekről a termékekrő l?
- Mit tesznek annak érdekében, hogy a különböző beazonosíthatatlan szerek ne jelenjenek

meg az ismert, illetve elismert honlapokon?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2017 . június 7 .

r . Oláh Lajos
Demokratikus Koalíció
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